

Reduction of Minimum Spreads in the Hong Kong Securities Market

Reduction of Minimum Spreads in the Hong Kong Securities Market will be effective from 4 August 2025. The new spread table will apply to the Applicable Securities¹,

Price Band (currency unit) ³				Minimum spread
From	0.01	to	0.25	0.001
Over	0.25	to	0.50	0.005
Over	0.50	to	10.00	0.010
Over	10.00	to	20.00	0.010
Over	20.00	to	50.00	0.020
Over	50.00	to	100.00	0.050
Over	100.00	to	200.00	0.100
Over	200.00	to	500.00	0.200
Over	500.00	to	1,000.00	0.500
Over	1,000.00	to	2,000.00	1.000
Over	2,000.00	to	5,000.00	2.000
Over	5,000.00	to	9,995.00	5.000

¹Applicable Securities: REITs, equity warrants and all other securities, except the excluded securities²

²Excluded Securities: ETPs, Debt securities, ETOs, Inline Warrants, Structured Products (including CBBC and DW)

³The lower price limit and the upper price limit should be +/- 24 spread or +/- 5%, rounded up to the nearest spread.

The Bank will accept Buy/Sell orders (including Preset Orders) with below/above nominal price not exceed 150 spreads.

For more information, please visit HKEX website.

OCBC Bank (Hong Kong) Limited

1 August 2025

Risk Disclosure

Client should acknowledge and agree to independently verify HKEX announcements and update rules, the bank shall not be liable for losses from unfilled orders, order rejection or other slippage risk due to quotation mechanism variance.

The price of securities fluctuate, sometime dramatically. The price of a security may move up or down, and may become valueless. It is likely that losses will be incurred rather than profits made as a result of buying and selling securities.

下調香港證券市場最低上落價位

下調香港證券市場最低上落價位將於 2025 年 8 月 4 日實施。適用證券¹的新價位表如下：

價格範圍 (貨幣單位) ³				最低上落價位
由	0.01	至	0.25	0.001
高於	0.25	至	0.50	0.005
高於	0.50	至	10.00	0.010
高於	10.00	至	20.00	0.010
高於	20.00	至	50.00	0.020
高於	50.00	至	100.00	0.050
高於	100.00	至	200.00	0.100
高於	200.00	至	500.00	0.200
高於	500.00	至	1,000.00	0.500
高於	1,000.00	至	2,000.00	1.000
高於	2,000.00	至	5,000.00	2.000
高於	5,000.00	至	9,995.00	5.000

¹ 適用證券: 包括股票、房地產投資信託基金、股本權證及所有其他證券, 但不包括 不被納入範圍的證券²

² 不被納入範圍 的證券: 交易所買賣產品、債券、交易所買賣期權、界內證、結構性產品 (包括牛熊證及衍生權證)

³ 價格下限及價格上限需在 ± 24 個價位或 $\pm 5\%$, 上捨/下捨至最接近的價位

華僑銀行會接受不低於/高於 150 價位的買入/沽出交易訂單(包括預放盤)。

如欲了解更多詳情，請瀏覽香港交易所網站。

華僑銀行（香港）有限公司

2025 年 8 月 1 日

風險聲明

客戶應確認並同意獨立核實港交所公告及更新規則，本行對因報價機制變動而導致的訂單未成交、訂單被拒絕或其他風險的損失不承擔任何責任。

投資涉及風險。股票價格可升可跌。買賣證券均可帶來虧損或盈利。